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§ 84 

 

Ordförande Malena Beijer hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Mötet genomfördes på nätet via Zoom. 

 

 

 

 

Mötet öppnas 

§ 85 

 

Till att, jämte ordföranden, justera mötets protokoll utsågs Eva 

Kindbladh. 

 

 

 

 

Val justerare 

§ 86 

 

Föreslagen dagordning för sammanträdet godkändes. 

 

 

 

 

Godkännande av 

dagordning 

§ 87 

 

Protokoll från kårstyrelsens sammanträde 2020-05-14 godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

 

 

 

Föregående protokoll  



 

 

§ 88 

 

Styrelsen diskuterade hur kårens verksamhet fungerat under 

coronapandemin. 

 

Kåren har för nuvarande ingen beredskap inför hösten om 

restriktionerna fortfarande kommer att gälla. 

 

Kårstarten planeras till 17 augusti men det är högst osäkert om den blir 

av. Styrelsen fattar beslut vecka 33. 

 

 

 

 

Corona 

§ 89 

  

Lägermöte hölls söndagen 31 maj med kommittén och några 

ordföranden från de deltagande kårerna.  

Kärrtorps scoutkår meddelade att de, enligt beslut fattat på lägermöte 

inom kåren, kommer att dra sig ur lägret. Detsamma gör Hammarby 

sjöscoutkår. Det är för stunden oklart om avbokningsavgifter. 

 

Styrelsen beslöt att omedelbart aktivera den grupp som tillsattes förra 

kårstyrelsemötet, KS 2020-05-14 § 77, för att planera genomförandet 

av ett dagläger på hemmaplan under samma tid, vecka 34. 

 

 

 

 

Explorer 2020 

§ 90 

 

Ekonomiansvariga Eva Kindbladh rapporterade om den ekonomiska 

situationen i kåren. 

Inget stort har hänt senaste tiden.  

Eva skall skicka en lista på vilka som har betalat för lägret till Bo 

Nykvist som i sin tur kommer att skicka deras kontonummer till henne, 

allt för att möjliggöra återbetalning av lägeravgiften. 

Återbetalning sker även för den inställda gemensamma äventyrar- och 

utmanarövernattningen. 

 

Förhandlingarna med Svenska Bostäder om lokalen har inte gått vidare 

den senaste tiden. Lenita Jällhage och Eva Kindbladh representerar 

kåren i samtalen. 

 

 

 

 

 

 

 

Ekonomi 



§ 91 

 

Malena Beijer rapporter att höstens ledarsituation är under kontroll. 

Dock kan det bli problem att återstarta en tredje spåraravdelning. 

 

 

 

 

Ledarsituationen hösten 

2020 

§ 92 

 

Anmälningskön 

Väntelistan är nu uttagen ur databasen och det är inga problem att fylla 

på nya namn. 

 

Kårhandboken 

Styrelsen beslutade att under helgen 26 – 27 september jobba med 

uppdateringen av Kårhandboken. 

 

 

 

 

Övriga frågor 

§ 93 

 

Nästa kårstyrelsemöte sker tisdagen 11 augusti klockan 18.30. I 

skrivande stund är det oklart var och hur men sannolikt blir mötet 

nätbaserat. 

 

 

 

 

Nästa möte 

§ 94 

 

Ordförande Malena Beijer tackade alla närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Mötet avslutas 

  

  

  

   

   

Rolf Wassberg 

Sekreterare 

  

   

   

   

   

Malena Beijer 

Ordförande 

 

 Eva Kindbladh 

Justerare 

 


